TOUR CODE: CTWDLC/TA007

7天6晚 大连*青岛*烟台*曲阜*泰山*济南

第一天 吉隆坡宁中转城市宁大连

(午/晚餐)

齐集于雪邦国际机场,乘搭国际航班途径中转城市飞往辽东半岛南端美丽的海滨城市-大连。是中国重要的对外贸易口岸及最大的深水油港。抵达后,游览【滨海路】,【北大桥】,【虎雕】,【俄罗斯风情条街】,【人民广场】。

第二天 大连 十青岛

(早/午/晚餐)

早餐后,前往游览集观海、避暑、海水浴于一体的综合性大型海滨公园 - 【**星海广场**】。随后游览为纪念大连建市 100 周年而建的【**百年城雕**】。立体城雕形同打开的一本大书平铺在海岸边。登【绿山观景台】俯瞰大连全景。接着乘搭内陆航班飞往青岛。抵达后,参观【**啤酒厂博物馆**】,集青啤的历史发展历程、深厚的文化底蕴、先进的工艺流程、品酒、娱乐、购物为一体,为中国首家啤酒博物馆,并安排品尝新鲜啤酒。随后,前往游览【栈侨】、【五四广场】漫步海滨木栈道。续程前往全国重点文物保护单位的【总督府】。

第三天 青岛 🛢 崂山 🛢 烟台

(早/午/晩餐)

早餐后,前往【小鱼山公园】及乘车游【八大关】。续游览【崂山风景区】的【太清宫】,是中國著名的旅遊名山,被誉为"海上第一仙山",为山东省第三高峰。其上道教宫观太清宫 1983 年获称道教全国重点宫观。乘车前往烟台。抵达后,参观【张裕葡萄酒博物馆】,中国第一家世界级葡萄酒专业博物馆,它以张裕 110 多年的历史为主线,向人们讲述以张裕为代表的中国民族工业发展史、讲述酒文化知识。

第四天 烟台 串蓬莱 串潍坊

(早/午/晚餐)

早餐后,乘车前往蓬莱县。蓬莱自古被誉为使蓬莱素有"人间仙境"之美称。【蓬莱阁】因蓬莱仙境而得名,北端的丹崖山巅,它依山傍海,风光秀丽,与黄鹤楼、岳阳楼、滕王阁并称为"中国四大名楼"。续前往【蓬莱水城】它又称"备倭城",是中国现存最完整的古代水军基地。乘车前往世界风筝都--潍坊,近年来潍坊的风筝已驰名海内外。潍坊杨家埠木板年画,是中国三大民间年画之一。抵达后,游览【杨家阜民俗村】,中国三大画市之一。

第五天 潍坊 日淄博 日泰安

(早/午/晚餐)

早餐后,乘车前往淄博。游览【**齐国历史博物馆**】,包括齐国历史典故展和各类文物精品,全面细致地展示了齐国八百余载的辉煌历史和灿烂的文化及【东州殉马坑】是一处春秋时期的齐国君主和大贵族墓地。续前往五岳之首一【泰山】,是宏伟壮丽的古代建筑和历史悠久的文化遗迹。夜宿泰安。

第六天 泰安 岡曲 阜 岡济南

(早/午/晩餐)

早餐后,乘车前往曲阜,游览祭祀中国春秋时期的著名思想家和教育家孔子的庙宇【**孔庙**】,游览【**孔府**】,是孔子后代长孙居住的地方及【**孔林**】是孔子家族的专用墓地,整个园林占地三千亩。下午乘车前往济南。抵达后,游览【**趵突泉**】,被誉为"天下第一泉",也是最早见于古代文献的济南名泉。随后欣赏济南【武松阁】表演,采用最具山东特色的曲艺表演,让游客在欣赏精彩节目及了解山东民俗文化的丰富内涵。

第七天 济南 十 种 转城市 十 吉隆 坡

(早餐)

早餐后、送往机场、乘搭国际航班飞返美丽家园 - 吉隆坡途径中转城市.









备注: 行程秩序如有更改,均以当地接待单位安排为准

7D6N DALIAN*QINGDAO*YANTAI*MT TAI *QUFU*JINAN TOUR

DAY 1 KUALALUMPUR > TRANSIT > DALIAN

(L/D)

Assemble at KLIA for the flight to Dalian via Beijing. Dalian is a major city and seaport in the south of Liaoning province. Upon arrival, visit **Binhai Road**, **North Bridge**, **Tiger carving**, **Russian Style Street**, **People's Square**.

DAY 02 DALIAN + QINGDAO

(B/L/D)

After breakfast, visit **Xinghai Square**, the largest square in Asia; Next visit Dalian centennial monu-ment **Bai Nian Cheng Diao**. After that, visit **Green Hill Viewing Platform**, to overlook the panoramic view of Dalian. Then, take a domestic flight to Qingdao. Visit China's first beer museum **Qingdao Brew-ery Museum**, where you can observed the oldest working Qingdao Brewery in action as well as taste fresh brew straight from the production line. After that, visit **The Front-sea Pier**, **May Fourth Square**, **Government House**.

DAY 03 QINGDAO A LAOSHAN A YANTAI

(B/L/D)

After breakfast, visit **Little Fish Hill Park**, and pass by **Ba Da Guan**. Then, visit **Lao Shan Scenic Area** and **Taiqing Palace**, a famous mountain in Qingdao, the highest coastal mountain in China and known as one of the birthplaces of Taoism. Continue proceed to Yantai. Upon arrival, visit **Zhangyu Culture Wine Museum**, traces the history of Zhangyu wine from 18th century up to 21st century.

DAY 04 YANTAI # PENGLAI # WEIFANG

(B/L/D)

After breakfast, proceed to Penglai, is a charming city with beautiful seascape. Then, visit **Penglai Pa-vilion**, it is noted as one of the Four Great Towers of China. Then, continue visit **Penglai Water City**, is one of China's oldest military ports and is a protected historical monument. Then heading to Weifang. After that, visit **Yangjiabu Folklore Garden**, one of the three Woodcut Chinese New Year Painting producing areas.

DAY 05 WEIFANG # ZIBO # TAIAN

(B/L/D)

After breakfast, proceed to Zibo. Then, visit **Museum of Qi Ancient City Ruins**, as one of the ten spe-cial shaped museum in China, it fully presents the eight hundred years of brilliant history and splendid culture of Qi. Then, visit **Funeral Horse Museum for Qi Jing Gong**, is a group of cemeteries of the monarchs and senior nobles during the Spring and Autumn period. After that, visit to **Mount Tai**, is one of the "Five Sacred Mountains", is a mountain of historical and cultural significance.

DAY 06 TAIAN # QUFU # JINAN

(B/L/D)

After breakfast, proceed to Qufu. Upon arrival, visit **Confucius temples**, was built to worship Confucius; **Confucius Mansions**, was the place where Confucius' descendants lived in, were the most sump-tuous aristocratic lodgings in China; And **Confucius Forest**, the largest artificial park and best pre-served cemetery in China. Continue proceed to Jinan, visit **Qucheng Square** and **Baotu Spring Park**, is a natural rock and spring garden unique in ethnic style, the best one among the famous 72 springs in Jinan, is hailed as "the first spring under the heaven". Tonight enjoy the **WuSongshow**.

DAY 07 JINAN TRANSIT CITY KUALA LUMPUR

(B)

After breakfast, transfer to International airport for your return flight to Kuala Lumpur via transit city.







